
Beantwoording schriftelijke vraag 

Onderwerp: Vroegsignalering

Portefeuillehouder: Mariette de Visser

Datum beantwoording: 29-10-2021

Datum indienen vraag/vragen: 23-11-2021

Vragensteller: Theresa Doesburg

Fractie: Christenunie

Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt.

Hoewel verwacht werd dat meer mensen zouden aankloppen bij de Voedselbank doordat ze door de 
coronacrisis in financiële problemen zijn gekomen, bleek uit contacten met medewerkers van 
Voedselbank Het Hogeland dat het aantal cliënten terugloopt. Dit kan komen doordat er minder 
mensen dan verwacht financiële problemen hebben, maar het kan ook zijn dat voor potentiële cliënten 
de drempel om aan te kloppen bij de Voedselbank nog te hoog is. Zij hebben een duwtje in de rug 
nodig, bijvoorbeeld van de gemeente. 
Sinds 1 januari 2021 mogen bepaalde bedrijven en instanties gemeenten waarschuwen als zij zien dat 
hun klanten hun rekeningen niet betalen. De gemeente kan dan contact opnemen met die inwoner en 
in actie komen voordat financiële problemen te groot zijn geworden. 
Om dit proces te vergemakkelijken heeft de NVVK een Landelijk Convenant Vroegsignalering 
opgesteld.

Vraag 1 
Heeft gemeente Het Hogeland het Landelijk Convenant Vroegsignalering ondertekend?

Beantwoording
De gemeente Het Hogeland heeft zich hiervoor aangemeld. 

Beantwoording schriftelijke vraag/vragen 

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Vraag 2

Zo ja, met hoeveel vastelastenpartners zijn inmiddels de bij het convenant behorende 
overeenkomsten getekend?

Beantwoording

Dat is nog niet bekend. 

Vraag 3

Als onze gemeente het convenant niet heeft getekend en/of geen overeenkomsten heeft gesloten, 
waarom niet? 

Beantwoording

Ja. Het CAK (Centraal Administratie Kantoor) en Menzis leveren dit middels lijstwerk aan. 
Huurachterstanden worden gemeld in het OGGZ (Openbare geestelijke Gezondheidszorg) overleg. 

Vraag 4

Heeft de gemeente al contact gehad met inwoners na een melding van een vastelastenpartner over 
betalingsachterstanden?
Beantwoording

Ja. Aantallen zijn niet bekend. 

Vraag 5

Als er contact is met inwoners met betalingsachterstanden, wijst de gemeente dan op de mogelijkheid 
om gebruik te maken van de Voedselbank?

Beantwoording

Dat hangt sterk van de situatie af van de inwoner maar indien dit een aangewezen voorziening zou 
kunnen zijn, dan wordt uiteraard doorverwezen. 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester
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